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Justitiedepartementet 

Pantbrevssystemet och elektroniska företagsinteckningsbrev (Ds 2007:20) 
 
Den del av promemorian som berör IFFs verksamhetsområde är frågan om 
systemet med skriftliga pantbrev bör avskaffas. Något förslag lämnas inte 
beträffande den frågan.  
 
IFF anser att det finns goda skäl för att i nuläget inte avskaffa de skriftliga 
pantbreven. Innan de skriftliga pantbreven avskaffas måste man utveckla ett 
system som även fortsättningsvis möjliggör att olika kreditgivare ges samma 
förutsättningar att använda sig av fastighetspant som säkerhet.1 En möjlig väg 
kan vara att ytterligare överväga möjligheten att införa ett publikt arkiv där 
icke professionella kreditgivares panter kan registreras.   
 
Uppsala den 1 oktober 2007 
 
 
 
 
Margareta Brattström 
IFF:s föreståndare 
 

                                                 
1 Jfr IFF:s tidigare avgivna ”remissvar” daterat 2005-01-03 angående Elektroniskt 
ansökningsförfarande i inskrivningsärenden (Ju2003/6435/L1). 
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